
 

 

           ΑΔΑ: 64ΣΕΩΗ3-ΤΕΜ 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                        Αριθμ.Πρωτ:2605/06-02-2019     

ΝΟΜΟΣ ΑΤΤΙΚΗΣ  

ΔΗΜΟΣ ΧΑΪΔΑΡΙΟΥ     
ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ  

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

 
Από το πρακτικό της  3ης/2019 Τακτικής  συνεδριάσεως του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

 Αρ. αποφάσεως : 22 

 

ΘΕΜΑ:  Συζήτηση και λήψη απόφασης για την χρήση του κτιρίου στην Πλατεία «Δημοκρατίας» (Αίθριο). 

 

    Στο Χαϊδάρι και στο Δημοτικό Κατάστημα σήμερα την  05
η
 του μήνα Φεβρουαρίου του έτους 2019 ημέρα της 

εβδομάδας Τρίτη και ώρα 20:30 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο κατόπιν της με αριθ. πρωτ  

2303/01-02-2019, του Δήμου εγγράφου προσκλήσεως του Προέδρου  που επιδόθηκε σε κάθε μέλος στις  01-02-2019 
και στον κ.  Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 67 παρ. 5  του Ν. 3852/ 2010 και δημοσιεύτηκε στο Δημοτικό Κατάστημα. 

 

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι επί συνόλου τριάντα τριών (33) μελών βρέθηκαν 

παρόντα  τριάντα (30) ήτοι: 

Π α ρ ό ν τ ε ς 
1 Β. Παντελάρος  10. Σ. Χατζηστεργίου  19. Ε. Τροχίδης  28.Η. Δρούλιας     

2 Ν. Καραγιάννης  11. Μ. Χουδελούδης   20. Α. Μποζίκας  29. Α. Γκανά –Ρηγάκη  

  

3. Ν. Δαουάχερ   12. Λ. Βουλγαρίδης 21. Ε. Λυμπουσάκη-

Γεωργιάδη   

30. Φ. Θεοδωρακόπουλος  

Απών 

4. Κ. Σταθάς   13. Μ. Δημουλά    22. Ε. Τοκατλίδη   31. Ι. Κέντρης  

5. Η. Βαρυτιμιάδης   14. Γ. Ζέρβα      23. Ε. Ντηνιακός   32. Κ. Ασπρογέρακας   

6. Ε. Θερμού   15. Π. Κουβαράς   24. Δ. Τσατσαμπάς   33. Κ. Φουρλής  Απών 

7. Κ.Βορέας  16. Α. Παναγοπούλου-

Γεωργοπούλου   

25.Β. Καρατζαφέρης   

8. Π. Μοσχονάς  17 Κ. Τσουκνίδας    26. Θ.Σπηλιόπουλος   

9. Ι. Ζώτος   Απών 18. Δ. Θεοδώρου    27.Α. Σκαμπά    

Ο Δήμαρχος  συμμετείχε στην συνεδρίαση. 

 

Ο  κ. Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, ύστερα από  τη διαπίστωση της απαρτίας, κήρυξε την έναρξη της 
συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

Μεταβολές:  
1. Πριν τη συζήτηση των θεμάτων ο κ. Πρόεδρος εισηγήθηκε για την εκτός ημερησίας διάταξης συζήτηση του εξής 

θέματος   ως κατεπείγον: 1. Εισήγηση στο Δημοτικό Συμβούλιο για την Τροποποίηση του ρυμοτομικού σχεδίου στα Ο.Τ. 

116β και Γ449. Επανάληψη της αριθμ. 294/2018 απόφασης Δ.Σ. Το Δημοτικό Συμβούλιο- ομόφωνα-εγκρίνει την ένταξη 

του  θέματος, το  οποίο και θα αποτελέσει  το 7
ο 
 θέμα της ημερησίας διάταξης (Ν. 3852/2010 άρθρο 67 παρ.7). 

 

2. Μετά από πρόταση του κ. Προέδρου το Δημοτικό Συμβούλιο αποφάσισε -οµόφωνα- την μεταβολή  στην αρίθμηση των 

θεµάτων της ημερήσιας διάτασης, ως εξής: το 3
ο
  σε 2

ο
 και το 2

ο
 σε 3

ο
 . 

 

Αποχωρήσεις:  

Ο Δημοτικός Σύμβουλος  κ. Δ. Τσατσαμπάς  αποχώρησε από τη συνεδρίαση μετά τη ψήφιση του 1
ου

 θέματος.  

   



 

 

Ο κ. Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, εισηγούμενος το 1
ο
 θέμα ημερησίας διάταξης, απηύθυνε το λόγο στον κ. 

Δήμαρχο, ο οποίος ανέφερε: 

 

«..Λοιπόν, σήμερα είναι μια ιστορική μέρα για το Δήμο, πολύ σημαντική μέρα.  Σε συνέχεια της προηγούμενης 

συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου πήραμε δυο πολύ σημαντικές αποφάσεις για το μέλλον της πόλης, για την ιστορία 

της και για τον πολιτισμό της.  

«……να δημιουργηθεί το μουσείο της Εθνικής Αντίστασης στο χώρο που στεγάζονταν πριν το κατάστημα Ιστορικό 

στο Παλατάκι .......και δίπλα στο χώρο του κτιρίου Γύζη να στεγαστεί το Λαογραφικό Μουσείο της πόλης.»     

«.. Τρίτη λοιπόν μεγάλη απόφαση που παίρνουμε σήμερα και μετά από μια διαδρομή που έκανε το Δημοτικό 

κατάστημα Αίθριο το οποίο όλα τα προηγούμενα χρόνια λειτούργησε σαν καφέ, μπαρ, με διάφορες χρήσεις, άλλες φορές 

ηπιότερη χρήση άλλες φορές χρήση όχλησης για τους κατοίκους….»  

«……διάφορα προβλήματα στη διάρκεια όλων αυτών των χρόνων. Ήρθε λοιπόν η στιγμή που ………ο Δήμος 

πρέπει να αποφασίσει για τη χρήση του Αιθρίου.  

Εμείς σαν δημοτική αρχή παίρνουμε μια απόφαση που είναι πάρα πολύ σημαντική ότι πρέπει να τελειώσει μέχρι 

εδώ αυτή η χρήση του Αιθρίου.  Δεν μπορούμε πια να μιλάμε άλλο για εκχώρηση ενός στολιδιού για το Δήμο που είναι στο 

κεντρικό Χαϊδάρι έχοντας μπροστά μια πλατεία και πραγματικά θα πρέπει να λειτουργήσει προς όφελος των κατοίκων και 

όχι κάποιων καταστηματαρχών. 

Παίρνουμε λοιπόν μια μεγάλη απόφαση και λέμε ότι στο χώρο που στεγάζεται σήμερα το Αίθριο θα πρέπει να 

στεγαστεί η δημοτική βιβλιοθήκη του Δήμου μας.  Να πω δυο πράγματα σε σχέση με τη βιβλιοθήκη. 

Η βιβλιοθήκη κλείνει φέτος 40 χρόνια λειτουργίας. Πρώτη φορά λειτούργησε το ’79 με δήμαρχο τον Δημήτρη 

Σκαμπά. …….Λοιπόν, μετά από μια περιπλάνηση που έκανε η βιβλιοθήκη σε διάφορους χώρους του Δήμου μας κατέληξε 

σε έναν ιστορικό χώρο όπως είναι το Παλατάκι το οποίο όμως με το πέρασμα των χρόνων και με τον εμπλουτισμό της 

βιβλιοθήκης όλα αυτά τα χρόνια είναι αδύνατο σήμερα να στεγάσει την δημοτική βιβλιοθήκη.  

Να πω ότι αυτός ο χώρος σήμερα είναι ακατάλληλος για να στεγάσει τη βιβλιοθήκη για πολλούς λόγους. Πρώτα-

πρώτα έχει πρόβλημα με την προσβασιμότητα του κόσμου, …δεν έχει πρόσβαση δηλαδή ΑΜΕΑ, δεν μπορεί να πάνε 

ηλικιωμένοι, δυσκολεύονται πάρα πολύ. Οι γυναίκες πρέπει να αφήνουν τα καροτσάκια τους απέξω για να κατεβαίνουν 

μέσα όταν έχουν μικρά παιδιά…..Δεν έχει έξοδο κινδύνου. ………Δεν μπορεί να αναπτυχθεί ο χώρος της βιβλιοθήκης σε 

άλλους ορόφους του κτιρίου Παλατάκι γιατί ξέρετε υπάρχει το θέμα της στατικότητας και επειδή τα βιβλία έχουν πολύ 

μεγάλο βάρος απαγορεύεται,……να επεκταθεί η βιβλιοθήκη προς τα πάνω και βέβαια απαγορεύεται και στο Παλατάκι 

……… Να μπαίνουν πάρα πολλοί άνθρωποι.  Αυτά λοιπόν τα προβλήματα και κυρίως η προοπτική να βρούμε έναν χώρο 

που θα αναπτύξει την βιβλιοθήκη, …….» «……Πρέπει να σας πω ότι αυτή τη στιγμή υπάρχουν χιλιάδες βιβλία, χιλιάδες 

τίτλοι οι οποίοι είναι σε κούτες γιατί δεν μπορούν να μπουν στη βιβλιοθήκη, δεν μπορούν να αναπτυχθούν.  

Καταλαβαίνετε λοιπόν ότι εμείς δεν μπορούμε να μένουμε  με κλειστά τα μάτια σε όλη αυτή την κατάσταση. 

Η νέα βιβλιοθήκη θα λειτουργεί σε έναν άνετο φωτεινό χώρο μεγάλο και μπροστά της απλώνεται μια πλατεία που 

θα φροντίσουμε να σουλουπωθεί και να γίνει φιλόξενη.  Στην πλατεία μπροστά τώρα τι στοιχεία έχουμε;  Έχουμε το 

σιντριβάνι το οποίο θα προσπαθήσουμε να το επαναλειτουργήσουμε.  Έχουμε το θεατράκι δίπλα όπου το καλοκαίρι θα 

μπορούν να γίνονται και εκδηλώσεις της βιβλιοθήκης και έχουμε και στο μπροστινό μέρος το  Μνημείο των Ποντίων όπου 



 

 

θα γίνει και ανάδειξη του μνημείου με μια περίφραξη που θα γίνει, που είναι και αίτημα του συλλόγου Ποντίων.  Στο χώρο 

της βιβλιοθήκης θα αναπτυχθούν όπως είπα και προηγουμένως όσο το δυνατόν περισσότερα βιβλία και στην βιβλιοθήκη 

των ενηλίκων αλλά και στην παιδική βιβλιοθήκη. Υπάρχει πρόταση την οποία έχουμε στα χέρια μας για να κάνουμε 

μουσική βιβλιοθήκη. …..έχει έρθει ένα σχέδιο το οποίο θα επεξεργαστούμε και θα δούμε …». Ένας-δυο δήμοι αυτή τη 

στιγμή έχουν μουσική βιβλιοθήκη. 

Θα υπάρχει χώρος για εκδηλώσεις, παρουσίαση βιβλίων και επίσης αναγνωστήριο με καφέ και αναψυκτικό. 

…..Επίσης εξετάζουμε την αναγκαιότητα λειτουργίας κινηματογραφικής λέσχης με προβολές στο χώρο και άλλες μικρές 

εκδηλώσεις που μπορεί να στεγαστούν στο σύνολο του Αιθρίου.  

Για να γίνουν αυτά βέβαια χρειάζεται ενίσχυση με προσωπικό. Η βιβλιοθήκη δεν μπορεί σήμερα να λειτουργήσει 

με το προσωπικό το οποίο υπάρχει, …….» 

  Στόχος είναι ο εμπλουτισμός της βιβλιοθήκης όπως είπα και προηγουμένως με πάρα πολλά νέα βιβλία και 

βέβαια για αυτό το σκοπό θα απευθυνθούμε πια αφού μπορούμε να πάρουμε, μέχρι τώρα σκεφτόμασταν, μας δωρίζανε 

βιβλία, υπήρχαν τέλος πάντων διάφοροι που θέλανε και σκεφτόμασταν το αν θα τα πάρουμε που θα μπουν τα βιβλία.»…. 

«….πρέπει να πω και να πω ένα μεγάλο ευχαριστώ εκ μέρους της διοίκησης και σε όλα τα παιδιά που απασχολούνται στη 

βιβλιοθήκη ότι όλα αυτά τα χρόνια πάλεψαν και δούλεψαν κάτω από πολύ δύσκολες συνθήκες και τα κατάφεραν να έχει 

αυτή τη στιγμή η βιβλιοθήκη χιλιάδες αναγνώστες και πραγματικά σε αυτές τις συνθήκες να είναι σε πάρα πολύ υψηλό 

επίπεδο η βιβλιοθήκη του Δήμου μας. Τελειώνοντας να πω ότι έχουμε πει επανειλημμένα ότι η λογική αυτής της δημοτικής 

αρχής δεν συνάδει με την δημιουργία δημοτικών καφέ-μπαρ. Ήταν μια περίοδο που στο Δήμο αυτό είχε γίνει σημαία να 

κάνουμε καφέ-μπαρ τα οποία βέβαια μετά δίναμε σε ιδιώτες και τα εκμεταλλεύονταν με ότι συνεπάγεται αυτό στην πορεία 

και έχουμε πάρα πολλά παραδείγματα και βλέπετε τώρα τι γίνεται με όλα αυτά τα ζητήματα.  

Για αυτό και τα δύο πρώτα καταστήματα τα οποία ήρθαν στο Δήμο, το Ιστορικό δηλαδή και το Αίθριο τα 

μετατρέψαμε σε μουσείο το ένα και σε δημοτική βιβλιοθήκη το δεύτερο.  Η πρόταση λοιπόν της δημοτικής αρχής είναι για 

τη μεταφορά της βιβλιοθήκης …..». 

 
Ακολούθως ο κ. Πρόεδρος απηύθυνε το λόγο στους Επικεφαλής των δημοτικών παρατάξεων και στους παριστάμενους 

Δημοτικούς Συμβούλους για να τοποθετηθούν επί του ανωτέρω θέματος. 

Μετά τις τοποθετήσεις των παριστάμενων δημοτικών συμβούλων και των επικεφαλής των παρατάξεων ακολούθησε 
διεξοδική συζήτηση η οποία καταγράφεται πλήρως στα απομαγνητοφωνημένα πρακτικά με τις παρατηρήσεις, θέσεις 

και προτάσεις των Δημοτικών Συμβούλων καθώς και  του κου Δημάρχου. 

Κατά τη διάρκεια της τοποθέτησής του ο Επικεφαλής της παράταξης (Χαϊδάρι Ξανά) κ.κ. Ε. Ντηνιακός, δήλωσε ότι 

καταψηφίζουν. Επίσης ο Επικεφαλής της παράταξης (Όραμα Δημιουργίας) κ. Η. Δρούλιας , δήλωσε ότι καταψηφίζουν. 

 

Μετά το πέρας της αναφερόμενης διαδικασίας, το Δημοτικό Συμβούλιο, αφού έλαβε υπόψη, 

Την εισήγηση του κου Δημάρχου , 

Τις τοποθετήσεις των Επικεφαλής των δημοτικών παρατάξεων και των παριστάμενων Δημοτικών Συμβούλων, 

 

 
 

 

 

 
 



 

 

 

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ   

κατά πλειοψηφία  (25) υπέρ (5) κατά 

 

Εγκρίνει την μεταφορά της Δημοτικής Βιβλιοθήκης  από τον  ισόγειο χώρο του Ιστορικού πύργου Παλατάκι, στο 

δημοτικό ακίνητο,  επί της οδού Στρατάρχου Καραϊσκάκη 97,  Πλατεία  Δημοκρατίας,  με την αλλαγή χρήσης του 

πρώην αναψυκτηρίου  «Αίθριο», σε Δημοτική Βιβλιοθήκη Χαϊδαρίου, σύμφωνα με όσα αναφέρονται στο εισηγητικό 

μέρος της παρούσας. 

 

 Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ    Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ   ΤΑ ΜΕΛΗ 

                  (Υπογραφή)           (Υπογραφή)           (Υπογραφές) 

Ακριβές Αντίγραφο 

Χαϊδάρι  06-02-2019 

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ 

 

 

 

ΜΙΧΑΛΗΣ ΣΕΛΕΚΟΣ  


